
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

 

Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 14.06.23 kl. 17.00 – 19.30 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Jannie Kamp Mikkelsen, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, 
Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist Christensen, Casper Malta Lindorf 
Andreasen, Anders Bækholm, Ida Mølbak, Ali Qais, Thomas Diechmann og 
Hanne Larsen 

 

Afbud: Luise Nissen, Louise Thorup Nielsen, Stig Frejo Hansen og Karen Lund Johansen 

 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Godkendelse af princip for Meddelelsesbogen 1.0 

Kort orientering omkring baggrunden for udarbejdelse af princip for meddelelsesbogen. 

Plan er vedtaget. 

 

Pkt. 4 Godkendelse af revidering af Skolens værdisæt og ordensregler 

Godkendt uden kommentarer. 

 

Pkt. 5 Godkendelse af årshjul for bestyrelsens arbejde inklusiv mødedatoer 23/24 

Herunder fastsættes dato for besøgsdag for kommende 0. klasses børn, 2 kontaktforældremøder og evt. 

stormøde. 

Bilag vedlagt. 

Besøgsdag for kommende 0. klasser er sat til lørdag d. 23. september. 

Der er brug for et punkt omkring trivsel tidligt på året. Punktet placeres 2 gange om året. 

Trafik skal også på igen. 

Porten må gerne komme før på, gerne til september. 

Der vil komme punkter på løbende. 

 

Med ovenstående ændringer er årshjulet godkendt. 

 

Pkt. 6 Ferieplan 24/25 

Bestyrelsen har ingen kommentarer til fremlagte ferieplan. 
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Pkt. 6 Nyt fra  

 Skolen  

Der er ansat 5 lærere til det kommende skoleår, og der mangler fortsat at blive ansat 1. 

 

Valgfag for 9. klasser kommer nu til at være på skolen. Kommende 9. klasser har valgt 2 valgfag ud af 

8 mulige, således at hver elev får ét valgfag om efteråret og ét nyt valgfag om foråret. Timerne 

placeres som 4 lektioner hver anden uge. 

Skolens prøver er ved at være afsluttet, og alle prøver en gennemført uden problemer. 

Til en start er der kun én elev, der starter i 6. klasse i Porten 

 

 Formanden  

Der har været stormøde omkring skoler og trivsel i kommunen. Temaet er ”Sammen om skolen”. Der 

var også fokus på de fysiske rammer. Flere vil gerne arbejde mere med trivselsrapporten. Både 

skolebestyrelsesformanden og elevrådsformanden var med. 

Nyt møde til efteråret. 

Der er FRO møde i næste uge. 

 

 Elevrådet  

Elevrådet laver basket turnering. Finale er sidste skoledag. 

 

 Medarbejderne  

Der er tendenser til elever prøver grænserne af omkring sproglige udsagn af racistisk karakter. 

Det skal vi arbejde med på skolen. 

Der opfordres til, at der tales med kontaktforældre. 

 

Pkt. 7 Eventuelt 

Intet. 

 

Pkt. 8 Sommerhygge 

 

 


